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Wat een rare brief zeg!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: CEE EERE irs >

Datum: dinsdag 01 sep. 2020 8:03 PM

) BENE @minvws ol.[IEEE<BECEETEN© niovws of.ICEECE

Kleine aanvulling: onzes inziens hoeft wv dus niet te worden aangepast hiervoor.

En het gaat om een advies, en dat sluit weer aan bij het vrijwillige karakter van quarantaine zoals verwoord in art. 35, eerste lid,
onder ¢, Wpg.

Verplichte quarantaine kan nooit via app, maar analoog ook niet: daarvoor geldt de wetteljke procedure van de Wpg.

van:EXEC)EXER@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 19:59

) SEE inv.IES)IEEE© inv; IEE
@minvws.nl>

) SEER mins;EEN) EER o irs»;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Ok net metER <<oroen:- Als wij het goed begrijpen zegt de GGD dat in het wv moet worden geregeld dat via de app het advies kan worden gegeven om

in guarantaine te gaan.
- het wv regelt dat de app de analoge bco ondersteunt. De app is dus onderdeel van de bco van artikel 6, eerste lid, onder c.

- Dat betekent dat als je in het reguliere, analoge, bco dit advies geeft, je dat ook kunt doen dmv de app.
- de Wpg regelt daarnaast verplichte quarantaine in artikel 35, eerste lid, onder c. Dat zal idd niet met de app kunnen, als is het

maar omdat je niet weet of iemand bereid is vrijwillig in quarantaine te gaan (nog los van het praktische aspect dat je niet eens

weet of iemand de app heeft |laat staan of diegene een advies heeft gekregen).

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 19:22

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As

Nee is alleen advies

vr:IEEE)EEEc inv.
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 19:20

Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerdebat Q&As
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Ik begrijp onderstaande opmerking niet

Is dat iets dat wij willen? Verdergaand dan alleen een advies? Dat zou toch heel raar zijn aangezien we niet weten wie die

melding heeft gekregen? Lijkt mij ook niet echt bevorderlijk voor de downloadbereidheid.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 19:06

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Kamerdebat Q&As

GGD-en kondigen deze brief aan. Let op ook onverwachte vragen over wettelijk kader. Zou zo maar cok morgen in TK kunnen

liggen


